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Svar på fråga 2024/25:1056 av Markus Kallifatides (S) 
Bostadsrättsliga föravtal och förhandsavtal 

Markus Kallifatides har frågat mig vilka åtgärder som har 

vidtagits, och vilka åtgärder som jag avser att vidta, för att 

utredningar som tillgodoser riksdagens tillkännagivanden på 

området bostadsrättsliga föravtal och förhandsavtal genomförs. 

Riksdagen har i två tillkännagivanden uppmanat regeringen att 

utreda hur reglerna om förhandsavtal kan skärpas och hur andra 

föravtal kan tydliggöras och skärpas. 

Ett arbete med att överväga frågorna har inletts i 

Regeringskansliet och regeringen har i skrivelse 75 uttalat att 

frågorna bör utredas i ett lämpligt sammanhang. Skrivelsen 

överlämnades till riksdagen den 18 mars 2025 och jag har i 

nuläget inget nytt att informera om i frågan. 

Stockholm den 23 april 2025 
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Gunnar Strömmer 
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